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Након пораза на старту шампионата, а затим три узастопне убједљиве побједе,
кошаркаши Борац Нектара Бањалука данас путују у Витез гдје имају прилику да против
новајлије у такмичењу остваре још једну побједу и наставе серију успјеха. Шеф стручног
штаба Милош Пејић, без обзира на тежак распоред који је у наредном периоду пред
његовом екипом, најављује пун ангажман и четврти узастопни тријумф својих
изабраника.

      

- Ништа нећемо мијењати, настављамо у истом ритму јер нам је свака нова утакмица
прилика за ново доказивање. Распоред нам је веома густ, играли смо прије два дана
са Грудама, а сада путујемо у Витез. Потом слиједи одлазак у Њемачку на утакмицу
у EuroChallenge купу. Због тога смо под великим притиском, али никавих
калкулација због еврoпске утакмице нема, па ће играти стандардни играчи
– каже Пејић.

  

Он је додао да, што се тиче повреда, нема никавих проблема и да с пуно оптимизма
путују у Витез.

  

- Респектујемо домаћи састав, али мислим да је квалитет на нашој страни. Не смијем
ни да помишљам на пораз јер бисмо на тај начин просули мукотрпан рад у
посљедњих неколико седмица. Витез је само једна у низу успутних станица, коју
ћемо, надам се, проћи без већих проблема  – додао је Милош Пејић, стратег
бањалучког кошаркашког премијерлигаша.
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